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Til: plan@favrskov.dk 

Ferskfiskeriforeningen For Danmark sender hermed høringssvar vedrørende Langå 

Bioenergianlægs p. 

 

Vi er bekymret for, hvordan bioenergianlæggets drift kan påvirke både det lokale 

økosystem samt vandmiljøet i området. Det er vigtigt, at der laves ny VVM vurdering, hvori 

der laves en plan for uheld og de mulige udslip af næringsstoffer, kemikalier og andre 

forurenende stoffer, til Nymølle Skovbæk. 

 

I den nuværende driftsperiode, har der jo været 3 udslip, til bækken. Så det er vores 

opfattelse, at den nuværende sikkerhed ikke er i orden. Udslippet af valle, for en del år 

siden, blev opdaget af en forbipasserende og ikke af sikkerhedsforanstaltningerne på 

anlægget. Dette skal ændres. 

 

Nymølle Skovbæk, løber ud i Lilleåen, som er en af Danmarks bedste havørredvande. Det 

skulle ikke gerne ødelægges. 

 

Så en sikkerheds barriere, ned mod vandløbet, vil være ønskelig. 

 

Selvfølgelig, skal der også tages hensyn til naboerne, og den øget trafik der vil komme, 

men det ligger lidt uden for Ferskfiskeriforeningen For Danmarks interesse område. 

 

Venlig hilsen 

Ferskfiskeriforeningen For Danmark. 

Sekretær Bjarne Bach 

 


